
ROMÂNIA
JUDEŢUL HUNEDOARA
MUNICIPIUL PETROŞANI
CONSILIUL LOCAL

P R O C E S - V E R B A L

încheiat azi, 1 septembrie, cu ocazia desfăşurării şedinţei extraordinare a Consiliului Local
al municipiului Petroşani, convocată de îndată prin Dispoziţia nr. 573/2021

La şedinţă participă dl Primar Florin Tiberiu Iacob-Ridzi, dna Viceprimar Mariana Ghioc, dna
Oana Paris - consilier juridic, în substituirea dnei Velici Delia, secretar general, fiind prezenţi şefii
compartimentelor de specialitate din cadrul Primăriei Municipiului Petroşani.

Sunt prezenţi un număr de 18 consilieri locali.
În conformitate cu dispoziţiile Hotărârii Consiliului Local nr. 155/2021 preşedinte de şedinţă este

domnul consilier Rad Marius.
Lipsește dl consilier Durbacă Eusebiu-Bebi.
Având în vedere situația ivită, determinată de infecția cu COVID-19, care face imposibilă

prezența consilierilor locali la locul desfășurării ședințelor, ședința se va desfășura online.

DL CONSILIER RAD MIHAI:
- Supun la vot ordinea de zi prezentată:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

DL CONSILIER RAD:
1. Proiect de hotărâre privind rectificarea bugetului local al Municipiului

Petroşani.

DL CONSILIER RAD:
- Dacă aveţi discuţii, amendamente?

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- De ce se dorește schimbarea amplasamentului pe strada Păcii? Exact în zona respectivă este

o grădiniță care și-a restrâns activitatea și mai este și Școala nr. 5, pe care o ținem și pe aceea
degeaba. Acolo ar putea funcționa din nou o grădiniță.

DL PREDA:
- Bună ziua! A fost modificat amplasamentul, inițial a fost gândit în curtea grădiniței de pe strada

Carpați, însă, ținând cont de suprafața necesară, este singurul loc care se pretează. Aceste creșe sunt
proiecte tip ale CNI-ului și nu pot fi modificate.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Trebuie neapărat construite, nu se pot adapta?

DL PREDA:
- Exact. Trebuie făcută construcție de la zero; dacă am fi ales o altă locație, construcțiile

existente, trebuiau demolate. După proiectul tip pe care ei ni l-au trimis nu se încadrează în curtea
grădiniței de pe strada Carpați. Singura locație unde se încadrează, are 64 m lungime și 42 m lățime,
este pe strada Păcii, în spatele cabinetului veterinar. Timpul alocat este foarte scurt, nu ne încadrăm să
facem alte modificări.



DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Dar acolo nu este parc?

DL PREDA:
- Nu afectează acel loc de joacă, este zona verde până la parc.

DNA CONSILIER NIȚĂ
- Nu se încadra în curtea grădiniței din Aeroport?

DL PREDA
- Nici pe strada Independenței, unde este grădinița, nici la Școala nr. 5 nu se încadrează.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Eu am aici rezerve, să zic așa, că avem locații care sunt pretabile pentru astfel de activități și pe

care le ținem degeaba. Cei de la CNI plătesc tot din câte știu eu, nu?

DL PREDA:
- Noi trebuie să asigurăm locația, cofinanțare pentru utilități, pentru Studiul Geo, Studiul Topo și

avizele necesare pentru Certificatul de urbanism. Toate acestea vor fi predate la CNI și ei vor întocmi
Studiul de fezabilitate, Proiectul Tehnic și toate celelalte. Asta este obligația noastră, a UAT-ului.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Grădinița de lângă bazin la ce capacitate mai funcționează?

DL PREDA:
- La grădinița de lângă bazin, o parte au luat-o cei de la Asociația cu Autism, mai au o parte cei de

la spital pentru cei cu HIV și mai au o parte cei de la Crucea Roșie.

DNA CONSILIER NIȚĂ:
- Mulțumesc! Eu sunt mulțumită de răspuns.

DL CONSILIER RAD:
- Dacă nu mai sunt discuții, supun la vot proiectul de hotărâre în forma prezentată de executiv:

- Cine este pentru? - 18 voturi
- Împotrivă? -
- Abţineri? -

Se transpune în Hotărârea Consiliului Local nr. 197/2021.

DL CONSILIER RAD:
- Dacă nu mai sunt alte probleme, declar închisă şedinţa extraordinară a Consiliului Local,

convocată de îndată pentru data de 01 septembrie 2021.

Petroşani, 1 septembrie 2021

PREŞEDINTE DE ŞEDINŢĂ
RAD MARIUS MIHAI

CONTRASEMNEAZĂ
SECRETAR GENERAL,

DELIA VELICI


